
                                Protokół Nr XXIII/08 
                       sesji Rady Miejskiej w Gniewie 
                       odbytej dnia 06 sierpnia 2008 r. 
                      ------------------------------------------   

 
 
Godzina rozpoczęcia sesji 10:00 
 
- Przewodniczący rady – Otwieram XXIII sesję V kadencji Rady Miejskiej w Gniewie. 
 
         Obradom uczestniczyli:  – radny Janusz Karzyński -  przewodniczący rady i radny 
Franciszek Sumisławski - wiceprzewodniczący rady. 
 
         Witam  Wysoką Radę, Burmistrza, Panią Skarbnik, Panią Sekretarz, Panie i 
Panów Sołtysów oraz pozostałych Gości. 
 

- Przewodniczący rady - Na podstawie listy obecności stwierdzam, Ŝe na sali jest 
obecnie 11 radnych (jedenastu), a więc wystarczająca ilość radnych do 
podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. Nieobecni usprawiedliwieni: 
radny Maciej Schultz i radny Grzegorz Wasielewski, a spóźni się radny Marek 
Barnik i radny  Zbigniew Megger. 

 
- Nowy proponowany porządek obrad wszyscy radni otrzymali przed sesją poniewaŜ 

Pani Skarbnik wniosła autopoprawkę do uchwały budŜetowej na 2008 rok i stąd te 
zmiany. Czy radni mają inne propozycje do przedstawionego porządku obrad? Nie 
widzę? Przystepujemy do głosowania. Kto z radnych jest za przyjęciem 
przedstawionego porządku obrad wraz z autopoprawką? Jednogłośnie. Dziękuję. 
Zatem porządek obrad został przyjety w nastepującym brzmieniu: 

 
1. Sprawy organizacyjne: 
    -   otwarcie sesji 
    -   stwierdzenie waŜności obrad 
    -   przyjęcie porządku obrad 

- przyj ęcie protokołu z XXII sesji Rady Miejskiej w Gniewie 
 

2. Realizacja zadań z zakresu oświaty i edukacji  publicznej – sprawy sieci szkół., 
obwodów szkół realizacji obowiązku szkolnego, wyników nauczania, kadry 
oświatowej i inwestycji. 

 
3. Podsumowanie pracy Rady i Komisji Problemowych Rady Miejskiej w Gniewie 

za I półrocze 2008 roku. 
 
4.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchylenia uchwały Nr XIII/117/07 Rady Miejskiej w Gniewie z dnia 30 
października 2007 r. w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie w 
trybie przetargu pisemnego nieograniczonego i ustalenia stawki czynszu 
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dzierŜawnego za pomieszczenia uŜytkowe w budynku połoŜonym w 
Gniewie przy Placu Grunwaldzkim 16/17 z przeznaczeniem na prowadzenie 
działalności gastronomicznej oraz część działki Nr 67 o pow. 61,25m² , 
karta mapy 10 i część działki Nr 68 o pow. 83,12m² , karta mapy 10 
połoŜona w Gniewie na cel związany z działalnością gastronomiczną – 
Druk Nr B/218/08, 

b) wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierŜaw na nieruchomości 
stanowiące własność Gminy Gniew – Druk Nr B/219/08, 

c) zmiany uchwały Nr XV/128/07 Rady Miejskiej w Gniewie z dnia 27 
grudnia 2007 r. w sprawie budŜetu gminy Gniew na rok 2008  

     – Druk Nr B/220/08, 
d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Opalenie – Druk Nr B/221/08, 
e) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Opalenie  
– Druk Nr B/222/08, 

f) wyraŜenia zgody na uruchomienie procedur prywatyzacji zorganizowanej 
części spółki INWEST-KOM w Gniewie sp. z o.o. związanej z gospodarką 
odpadami – Druk Nr B/223/08, 

g) Przystąpienia gminy Gniew do „Polskiego Projektu 400 Miast”   
– Druk Nr B/224/08, 

h) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy   Gniew w związku z nie 
udzieleniem informacji publicznej  – Druk Nr B/225/08, 

i) wyraŜenia zgody na wniesienie aportu do Spółki z o.o. pod nazwą 
INWEST-KOM w Gniewie – Druk Nr B/226/08. 

 
6. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie   
    międzysesyjnym. 

 
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z  

    wykonania uchwał Rady. 
 
8. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
9. Informacja Przewodniczącego Rady o złoŜonych interpelacjach i uzyskanych  
    odpowiedziach na interpelacje 
 
10 . Wolne wnioski i informacje.  
 
11. Ustalenie terminu następnej sesji. 
 
12. Zakończenie sesji. 
 
 Protokół poprzedniej sesji był do wglądu w biurze rady, obecnie znajduje się przy 
liście obecności i proponuję przyjąć go bez odczytywania. Czy są uwagi do protokołu? 
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Nie widzę? Kto z radnych jest za przyjęciem protokołu bez odczytywania? 
Jednogłośnie . Dziękuję. Zamykam pkt 1 porządku  obrad i przystępujemy do pkt. 2. 
 
Pkt 2 porządku obrad - Realizacja zadań z zakresu oświaty i edukacji  publicznej 
– sprawy sieci szkół, obwodów szkół realizacji obowiązku szkolnego, wyników 
nauczania, kadry oświatowej i inwestycji. 
 
- Przewodniczący rady -  Bardzo proszę.  Pan burmistrz Bogdan Badziong. 

 
- Bogdan Badziong – Obecnie jesteśmy w trakcie przekształcania szkół i informacji 

na ten temat udzieli Pani kierownik referatu społecznego Joanna Jaskólska , a ja 
potem jeśli będzie trzeba coś dopowiem. 

 
- Joanna Jaskólska – ZłoŜyła sprawozdanie na piśmie , które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
 
- Przewodniczący rady – Czy nie ma jakichś innych moŜliwości ,Ŝeby tych 

wysokich odpraw nie płacić?  
 
- Joanna Jaskólska – Póki , co musimy płacić , ale chcemy złoŜyć wniosek do 

ministerstwa o zwrot tych kosztów. 
 
- Walentyna Czapska – Jak to się dzieje ,Ŝe nauczyciel dostaje odprawę , a potem 

ponownie jest zatrudniany?  
 
- Bogdan Badziong – Tylko  w innej szkole i na czas określony. 

 
- Przewodniczący rady – Kiedy ostatnio było ustalane pensum dla dyrektorów 

szkół? 
 
- Bogdan Badziong -  Ostatnią uchwałę podejmowaliśmy w styczniu. Przyjmuje się 

to raz i potem się juŜ tego nie zmienia. Jest pensum godzin i dodatek 
motywacyjny. Zgodnie z kartą nauczyciela dyrektor moŜe mieć do 6 godz. lekcji. 

 
- Andrzej Solecki – Czy w „ Nowinach Gniewskich”  nie ma pomyłki? Chyba 

powinno być 1,2 ha , a nie 12 ha? Chodzi o teren przy szkole podstawowej w 
Gniewie. 

 
- Bogdan Badziong – Tak powinien tam być przecinek. Chodzi o teren 1,2 ha. 

 
- Andrzej Solecki – Plan budowy przewiduje ponowne uruchomienie boiska przy 

bloku nr 26. Z tego powodu , Ŝe było tam boisko cały czas trwa   konflikt i teraz 
znowu planuje się w tym miejscu boisko. Po długich perypetiach mieszkańcy 
wywalczyli sobie ogródki rekreacyjne , a i tak ciągle  wpadają tam piłki z boiska. 
Były tez przypadki wybicia szyb. Mieszkańcy twierdza ,Ŝe jeśli dojdzie do 
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wykonania tego planu będą protesty. Nie pozwolą na to ,Ŝeby znowu w tym 
miejscu było boisko. 

 
- Bogdan Badziong – Trzeba zacząć od tego ,Ŝe najpierw była szkoła , a potem 

dopiero mieszkańcy. Takie konfliktogenne sytuacje są i tego nie unikniemy. Jest 
teŜ gospodarstwo w mieście , które nie najlepiej pachnie i teŜ jest. Po to robiliśmy 
nie plan , a koncepcję i po to będziemy rozmawiać ,Ŝeby dopiero po rozmowach 
przystąpić do robienia projektu. Będą odpowiednio wysokie ogrodzenia , które 
będą spełniać odpowiednie normy. Teren będzie ogrodzony i monitorowany. 
Będziemy ze wszystkimi rozmawiać zanim zaczniemy coś robić. 

 
- Franciszek Sumisławski – Mam kilka pytań na , które chciałbym uzyskać 

odpowiedzi.  Koncepcja na rozbudowę szkoły słyszeliśmy jest. Więc juŜ o to nie 
będę pytał. Ale zapytam o: 
1) Czy  w tym roku będzie wykonane odwodnienie boiska w szkole w 

Piasecznie? 
2) Ile jest osób na terenie gminy , którzy nie spełniają obowiązku szkolnego? 
3) Reorganizacja szkół doprowadziła do tego, Ŝe w Rakowcu 

najprawdopodobniej 3 klas nie będzie?  
4) Mówiła Pani ,ze po reorganizacji szkól wszyscy nauczyciele otrzymają pracę, 

a co z obsługą? Czy o nich tez się pomyślało? 
5) Jak na dziś nasze szkoły wyglądają jeśli chodzi o j. angielski. Czy w 

gimnazjum w Gniewie i Opaleniu będzie j. angielski? 
6) Proszę o podanie wyników  testów. Jakie szkoły wypadły najlepiej , a jakie 

najgorzej? 
 

- Bogdan Badziong – Jest to dość długi proces i Komisja Społeczna otrzyma te 
wszystkie materiały i je przeanalizuje , a potem radzie przedstawi. Jeśli chodzi o 
obowiązek szkolny to sprawa  jest trudna i taka trochę rozmydlona  poniewaŜ za 
niespełnienie obowiązku szkolnego nie ma sankcji. Szkoły zgłaszają nam 
najbardziej opornych uczniów i my wówczas wszczynamy postępowanie 
administracyjne. Co do pracowników obsługi to nadal pozostają w szkołach. 
Boisko w Piasecznie póki, co jest odwodnione. Będzie robiona dokumentacja , ale 
najpierw musimy ogłosić przetarg na opracowanie dokumentacji.  

 
- Joanna Jaskólska – Jeśli chodzi o j. angielski na tę chwilę wszędzie jest pełna 

obsada. 
 
- Andrzej Solecki – Na jakim etapie jest modernizacja Szkoły Podstawowej w 

Gniewie? 
 
- Ewelina Piecuch  sołtys wsi PieniąŜkowa – Wiem ,Ŝe w szkole w PieniąŜkowie 

robi  się remont łazienek. 
 
- Joanna Jaskólska – Nie otrzymałam ze szkoły Ŝadnej informacji. 
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- Stanisław Szwoch – Proszę o uwzględnienie w planach pracy odpowiednich 
godzin dojazdu dzieci do szkoły. śeby to nie było znowu tak ,Ŝe maluchy będą 
musiały wstawać o godz. 6:00 rano do szkoły. Czy wszyscy ludzie z obsługi będą 
mieli pracę? 

 
- Bogdan Badziong – Jak juŜ wcześniej powiedziałem administracja obsługi 

pozostanie w tych szkołach. Stan obsługi zostanie utrzymany i ostatecznie 
dyrektorzy zadecydują potem , co dalej?  Jeśli chodzi o dowozy to zwiększymy 
tabor tak ,Ŝeby te dzieci miały równy dojazd do szkoły i ze szkoły. Chcemy ,Ŝeby 
więcej dzieci uczęszczało do szkoły w Opaleniu i odbudować szkołę w Gniewie, 
co poprawi warunki dzieci w szkole. 

 
- Przewodniczący rady – Informuję radnych ,Ŝe jest godz. 9:30  na obrady przybył 

radny Marek Barnik, a o godz. 10:00 przybył radny Zbigniew Megger i obecnie 
na sali jest 13 radnych. Bardzo proszę. Pani radna Walentyna Czapska . 

 
- Walentyna Czapska – Chciałam tylko poinformować radnych ,Ŝe gmina wypłaca 

dzieciom stypendia socjalne i kaŜdy kto się kwalifikuje i chce otrzymać 
stypendium socjalne musi złoŜyć do 15  września br.  wniosek o dofinansowanie 
do MGOPS w Gniewie.   

 
- Przewodniczący rady – dziękuję. Zamykam pkt 2 porządku obrad i przystępujemy 

do pkt. 3. 
 
Pkt 3 porządku obrad – Podsumowanie pracy Rady i Komisji Problemowych 
Rady Miejskiej w Gniewie za I półrocze 2008 roku. 
 
- Przewodniczący rady – Odczytał przygotowane sprawozdanie , które stanowi 

załącznik do protokołu. Bardzo proszę. Radny Andrzej Solecki. 
 
- Andrzej Solecki – Ja takŜe chciałem podsumować pewne kwestie, które 

bulwersują radnych. Projekty uchwał otrzymujemy tuŜ przed sesją w związku z 
czym praca radnego jest ograniczona. Np. na Komisji Gospodarki i Finansów 
tematy są, ale nie ma ani osoby , ani materiału, który miałby być zreferowany. 
NaleŜy uczulić pracowników urzędu ,Ŝeby jednak te projekty trafiały do radnych 
w odpowiednim terminie. Jest propozycja z Komisji ,Ŝeby protokółami z 
posiedzeń komisji zajmowała się obsługa rady. Jest niemoŜliwością 
uczestniczenie w komisji i pisanie protokółu, jeśli komisja ma pracować 
efektywnie. 

 
- Przewodniczący rady – Ja na Komisji nie słyszałem ani,  nie stwierdziłem takiego 

zdania ,Ŝeby protokoły pisała obsługa rady. Jeśli jest posiedzenie komisji tydzień 
po wysłaniu zawiadomienia to projekty uchwał musiały by być na 2 tygodnie 
przed posiedzeniem komisji. Nie widzę problemu ,Ŝeby radny nie mógł się przed 
komisją z projektem zapoznać. KaŜdy radny jest w dwóch komisjach i jeśli nie ma 
projektu na jednej komisji to juŜ na następnej jest. 
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- Andrzej Solecki -  Nie zgodzę się z Panem i ze stwierdzeniem ,Ŝe kaŜdy radny jest 

w dwóch komisjach i moŜe się z projektem zapoznać. Tematycznie kaŜda komisja 
zajmuje się swoim tematem i nie wraca do poprzedniej komisji. Ja ostatnio 
wymusiłem na przewodniczącym komisji gospodarki , aby przeczytał treść całego 
projektu  uchwały, gdyŜ ja nie zdąŜyłbym przeczytać wszystkich projektów 
podczas posiedzenia komisji. Potem w mieście idzie fama ,Ŝe komisje spotykają 
się tylko po to ,Ŝeby sobie pogadać. Tematy są nieprzygotowane i nie 
realizowane. 

 
- Przewodniczący rady – To prawda ,Ŝe Grzegorz czasami zmienia temat , ale to 

tylko dlatego ,Ŝe bierze tematy , które są bardzo waŜne dla gminy i to jest dobre. 
 
- Andrzej Solecki – Pan mnie nie rozumie! Chodzi o to, Ŝeby Pan zadziałał, aby 

takie sytuacje się nie zdarzały. śeby temat zaplanowany był realizowany. 
 
- Przewodniczący rady – Proszę teraz, Ŝeby kaŜdy przewodniczący komisji 

przedstawił sprawozdanie z  działalności swojej komisji za I półrocze 2008 r.  
 
- Wszyscy Przewodniczący przedstawili krótkie sprawozdania z działalności 

komisji. Sprawozdania stanowią załączniki w teczkach poszczególnych komisji. 
Dziękuję. Zamykam pkt 3 porządku obrad i przystępujemy do pkt.4. 

 
Pkt 4 porządku obrad – podjecie uchwał. 
 
- Przewodniczący rady – Oddaję teraz przewodniczenie obradom mojemu zastępcy 

Panu radnemu Franciszkowi Sumisławskiemu. 
 
- Przewodniczący obrad – Jako pierwszy mamy projekt w sprawie uchylenia 

uchwały Nr XIII/117/07 Rady Miejskiej w Gniewie z dnia 30 października 2007 r. 
w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie w trybie przetargu pisemnego 
nieograniczonego i ustalenia stawki czynszu dzierŜawnego za pomieszczenia 
uŜytkowe w budynku połoŜonym w Gniewie przy Placu Grunwaldzkim 16/17 z 
przeznaczeniem na prowadzenie działalności gastronomicznej oraz część działki 
Nr 67 o pow. 61,25m² , karta mapy 10 i część działki Nr 68 o pow. 83,12m² , karta 
mapy 10 połoŜona w Gniewie na cel związany z działalnością gastronomiczną – 
Druk Nr B/218/08. Bardzo proszę Pana Burmistrza o omówienie 
przedstawionego projektu. 

 
- Bogdan Badziong – Omówił ww. projekt i wnosi o jego przyjęcie w wersji 

przedstawionej. 
 
- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Czy są jeszcze pytania? Nie widzę? 

Przystępujemy do głosowania. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały? 
Jednogłośnie. Dziękuję. 
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- Kolejny projekt uchwały w sprawie  wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnych 
umów dzierŜaw na nieruchomości stanowiące własność Gminy Gniew – Druk Nr 
B/219/08. Czy są uwagi do przedstawionego projektu? Nie widzę? Kto z radnych 
jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie . Dziękuję.  

 
- Kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/128/07 Rady 

Miejskiej w Gniewie z dnia 27 grudnia 2007 r. w sprawie budŜetu gminy Gniew 
na rok 2008 – Druk Nr B/220/08. Bardzo proszę o omówienie projektu wraz z 
autopoprawką. 

 
- Maria Olszewska – Przedstawiła zmiany w budŜecie Gminy na 2008 rok oraz 

autopoprawkę , którą radni otrzymali przed sesją. Pytanie w sprawie budŜetu zadał 
Pan radny Andrzej Solecki. Odpowiedzi udzieliła Pani Skarbnik i burmistrz 
Bogdan Badziong. 

 
- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Czy są jeszcze pytania? Nie widzę? 

Przystępujemy zatem do głosowania. Kto z radnych jest za podjęciem tej  
uchwały? Za głosowało 12 radnych , 1 radny był przeciw.   Uchwała została 
podjęta  12 głosami „za” i   otrzymuje Nr XXIII/210/08 . Przystępujemy do 
kolejnego projektu uchwały. 

 
- Kolejny projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Opalenie – Druk Nr 
B/221/08. Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę? Kto z 
radnych jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję. 

 
- Kolejny projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 
Opalenie - Druk Nr B/222/08. Bardzo proszę. Pan burmistrz Bogdan Badziong. 

 
- Bogdan Badziong – Jedna uchwała juŜ w tej sprawie została podjęta , a teraz 

przyjmujemy drugą , która jest efektem róŜnych rozmów z róŜnymi instytucjami. 
Jest to inwestycja o zasięgu krajowym stąd tyle rozmów i długa droga przed nami. 
Proszę o podjęcie tej uchwały. 

 
- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

Jednogłośnie. Dziękuję.  
 
- Kolejny projekt uchwały w sprawie - wyraŜenia zgody na uruchomienie procedur 

prywatyzacji zorganizowanej części spółki INWEST-KOM w Gniewie sp. z o.o. 
związanej z gospodarką odpadami – Druk Nr B/223/08. Czy są uwagi do 
przedstawionego projektu? Bardzo proszę. Radny Andrzej Solecki. 

 
- Andrzej Solecki – Dlaczego w tej koncepcji nie bierze się pod uwagę prywatyzacji  

partnerstwa publiczno - prywatnego? Gdybyśmy zastosowali model BOT Gmina 
nie pozbywałaby się majątku. Otrzyma Pan od rady upowaŜnienie przygotowania 
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się do prywatyzacji. Jaką przyjmie Pan koncepcję i , którą z tych wersji będzie 
promował? 

 
- Przewodniczący obrad – Byliśmy wszyscy na wspólnej komisji i tam trzeba było te 

pytania zadawać.  
 
- Marek Barnik – Materiał , który jest przygotowany ma tylko słuŜyć pomocą  

radnemu . Teraz nie będziemy się tym zajmować. Jest to spółka prawa 
handlowego, ale wypełnia zadania Gminy. Jako zwykły obywatel będę 
zadowolony ,Ŝe będzie na terenie gminy konkurencja. 

 
- Przewodniczący rady – To na Gminie spoczywa obowiązek wywoŜenia tych 
śmieci , a spółka   jest tylko wykonawca tego zadania. Firma , która zgłosiła się z 
chęcią zakupu jest firmą duŜą i ma kilka takich wysypisk , a nie jedno. Gdyby nie 
było chętnych nie byłoby tematu. Podejrzewam , Ŝe firma ta nie będzie chciała 
wejść w Ŝadne spółki.  

 
- Bogdan Badziong – Spółka moŜe sprywatyzować się sama bez naszego udziału, ale 

te śmieci trzeba gdzieś składować. Musielibyśmy zbudować składowisko na 
wolnych kwaterach, ale mamy za mały budŜet, Ŝeby inwestować w następne 
kwatery. Sortownia kosztuje około 1 mln zł, a to jest za mały rynek Ŝeby 
inwestować tak duŜe pieniądze. Taki dokument powstał na moje zlecenie i dlatego 
Oni wystąpili do firmy o przygotowanie takiego materiału. Proszę  Radę o 
przyjęcie tej uchwały w tej formie. Jest to dokładnie tak samo jak to robiliśmy z 
systemem ciepłowniczym.  

 
- Andrzej Solecki – Ja nie uzyskałem odpowiedzi na zadane pytanie. Chciałbym 

jednak odpowiedzieć na to , co Pan powiedział. Panie Burmistrzu Pan tej Firmie 
„Praterm” nie zrobił Ŝadnej krzywdy. Ta spółka wystawiła nas na sprzedaŜ. Co z tą 
drugą zamiatarką? Model BOT jest podobny do partnerstwa prywatno  – 
publicznego.  

 
- Przewodniczący obrad – Przy prywatyzacji kotłowni teŜ mieliśmy wątpliwości ,ale 

my w tej chwili mamy tylko wyrazić zgodę na uruchomienie procedury i nic 
więcej. 

 
- Marek Barnik – Zgłaszam wniosek formalny o przejście do głosowania. 
 
- Przewodniczący obrad – Kto jest za wnioskiem radnego Barnika Ŝeby przejść do 

głosowania? Za głosowało 10 radnych , przeciw był 1 radny , 2 radnych 
wstrzymało się od głosu. Przystępujemy zatem do głosowania uchwały. Kto z 
radnych jest za podjęciem tej uchwały ? Jednogłośnie. Dziękuję.  

 
- Kolejny projekt uchwały w sprawie przystąpienia gminy Gniew do „Polskiego 

Projektu 400 Miast” - Druk Nr B/224/08. Czy są uwagi do przedstawionego 
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projektu uchwały? Nie widzę? Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały? 
Jednogłośnie. Dziękuję.  

 
- Kolejny projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i 

Gminy   Gniew w związku z nie udzieleniem informacji publicznej  – Druk Nr 
B/225/08. Bardzo proszę. Pan radny Andrzej Solecki . 

 
- Andrzej Solecki – Byłem za tym ,Ŝeby nie pobierać opłaty za przygotowanie 

informacji. Dlaczego to jest taka wielka tajemnica ile  kilometrów  na delegacje 
przejechały w ubiegłym roku osoby publiczne i za jaką kwotę? Czy pan Burmistrz 
bywa w tych delegacjach czy nie bywa? MoŜe dla tej osoby te 27 zł jest to kwota 
znacząca? 

 
- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

Za głosowało 12 radnych , 1 radny był przeciw. Głosów wstrzymujących nie było. 
Dziękuję. 

 
- Kolejny projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na wniesienie aportu do 

Spółki z o.o. pod nazwą INWEST-KOM w Gniewie – Druk Nr B/226/08. Bardzo 
proszę. Burmistrz Bogdan Badziong. 

 
- Bogdan Badziong – Jeśli nabywca jest zainteresowany budową składowiska to 

musi być właścicielem całości dlatego przekazujemy to do spółki i sprzedajemy to 
jako całość na cele gospodarcze czyli składowisko. 

 
- Andrzej Solecki – Czy pan nie działa czasami na szkodę Gminy? czy Gmina nie 

moŜe tego sprzedać? 
 
- Bogdan Badziong – Jeśli ja działam na szkodę Gminy to proszę zgłosić to do RIO. 

Jest wysypisko czynne i obok teren naleŜący do Spółki Inwest-Kom jako strefa 
ochronna i nie moŜe być zabudowana. Jeśli my byśmy to sprzedawali to na 2 razy i 
na zwykły przetarg i nie mam pewności czy kupi to ten sam inwestor. 

 
- Przewodniczący rady – Cena tego gruntu wydaje mi się niska. 
 
- Bogdan Badziong – Wartość tego terenu jest niska bo tam nie moŜna nic innego 

wybudować. 
 
- Przewodniczący obrad – Przystępujemy do głosowania .Kto z radnych jest za 

podjęciem tej uchwały? Za głosowało 10 radnych, przeciw głosował 1 radny , 2 
radnych wstrzymało się od głosu. Dziękuję. Na tym zakończyliśmy podejmowanie 
uchwał. Ogłaszam 15 minut przerwy. 

 
- Przerwa 15 min. do godz. 12:15. 
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- Przewodniczący obrad – Wznawiam obrady po przerwie. Zamykam pkt 4 porządku 
obrad i przystępujemy do pkt. 5. 

 
Pkt 5 porządku obrad - Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  
    
-  Przewodniczący rady – Sesji w m-cu lipcu nie było , gdyŜ była przerwa urlopowa 

i w związku z tym nie ma sprawozdania z tego okresu. Zamykam pkt 5 porządku 
obrad i przystępujemy do pkt.6. 

 
Pkt 6 porządku obrad - Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie 
międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał. 

 
-  Przewodniczący obrad – Bardzo proszę. Pan burmistrz Bogdan Badziong. 

 
- Bogdan Badziong – Odczytał przygotowane sprawozdanie, które stanowi 

załącznik do protokołu. Chciałbym poinformować radnych ,Ŝe w sprawie budowy 
elektrowni w Opaleniu wystąpili śmy z pismem do wszystkich komisji Sejmiku 
Województwa Pomorskiego. 11 września ukaŜe się ogłoszenie o przetargu 
sprzedaŜy Zamku w Gniewie. 

 
- Franciszek Sumisławski – Informuję radnych ,Ŝe od tej chwili na sali jest 12 

radnych poniewaŜ zwolnił się radny Zbigniew Megger. Gazetę „Dziennik 
Bałtycki” reprezentuje dziś Pani Joanna Łabasiewicz. Zamykam pkt 6 porządku 
obrad i przystępujemy do pkt. 7 i 8. 

 
Pkt. 7 i 8  porządku obrad - Interpelacje i zapytania radnych, informacje 
Przewodniczącego Rady o złoŜonych interpelacjach i uzyskanych odpowiedziach 
na interpelacje. 
 
- Przewodniczący obrad – Bardzo proszę. Pan radny Andrzej Solecki. 
 
- Andrzej Solecki – ZłoŜyłem 1 zapytanie , ale juŜ otrzymałem odpowiedź i to 

negatywną. 
 
- Franciszek Sumisławski – Co z budową chodnika na ul. Krasickiego? Miał robić 

to Rejon dróg Krajowych. Czy coś wiemy na ten temat? 
 
- Bogdan Badziong – Zadanie to jest wpisane do planu na 2009 rok. My ze swej 

strony robimy projekt na oświetlenie i chcemy ,Ŝeby to było zrobione za jednym 
razem. 

 
- Walentyna Czapska – W przypadku rozpatrywania stypendium we wrześniu 

chciałabym ,Ŝeby nie zapomniano o rodzinach wielodzietnych, które nie 
kwalifikują się do pomocy społecznej. Otrzymałam pismo z Inwest-Kom, Ŝe będą 
remontować dach na budynku socjalnym w Gniewskich Młynach.  
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-  Bogdan Badziong – Tak dach będzie naprawiany , ale są tam i takie osoby , które 

nie chcą tego remontu. Jeśli chodzi o dofinansowanie rodzin wielodzietnych 
trzeba zajrzeć do regulaminu. 

 
- Alojzy Klimczak – na drodze przy kościele brak znaku kierunku jazdy. 

 
- Grzegorz Połomski – Bardzo niebezpieczne jest skrzyŜowanie (tak dla pieszych 

jak i zmotoryzowanych ) ul. Gdańskiej z ul. 27 Stycznia , Piłsudskiego i 
Kościuszki.  

 
- Bogdan Badziong – Jeśli chodzi o przejście na ul. 27 Stycznia to na wysokości 

„Slizexa”  przydałoby się drugie takie przejście. To się da rozwiązać wówczas jak 
będzie koncepcja zagospodarowania terenu po byłym przystanku PKS. Jak będzie 
to zrobione to dopiero wtedy będzie wiadomo gdzie ma być przejście. 

 
-  Grzegorz Połomski – Kolejna bardzo niebezpieczna jest droga przy ul. 27 

Stycznia przy "„Murmexe”. Ciasnota niesamowita, a szczególnie niebezpiecznie 
jest przy restauracji „Zamkowa”.  

 
- Bogdan Badziong – Na tej ulicy sprawę trzeba uporządkować. Mieszkańcy tego 

bloku będą mogli wjeŜdŜać od tyłu , a na ulicy zrobi się zakaz zatrzymywania i 
postoju.  

 
- Przewodniczący rady – Kiedy będą wyremontowane toalety w świetlicy w 

Kolonii Ostrowickiej? 
 
- Bogdan Badziong – Muszę się zorientować. 

 
- Przewodniczący rady – Zamykam pkt 8 i 9 porządku obrad i przystępujemy do 

pkt .10. 
 
Pkt 10 porządku obrad - Wolne wnioski i informacje. 
 
- Franciszek Sumisławski – Dziś odwiedziłem biuro „Radar System” , gdzie 

pracują 3 Panie , które obrabiają zdjęcia tych , którzy przekraczają szybkość jazdy 
na terenie zabudowanym. Jak się wchodzi do tego biura, to jest bardzo brudno i 
trzeba by je chociaŜ pomalować. 

 
- Bogdan Badziong – Jest to ta sama firma , która wynajmuje od nas 

pomieszczenia. 
 
- Przewodniczący rady – Dziękuję. Zamykam pkt 10 porządku obrad i 

przystępujemy do pkt. 11. 
 
Pkt 11 porządku obrad -Ustalenie terminu następnej sesji. 
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- Termin : 27.08.2008 r. Wielkie Walichnowy o godz. 10:00. 
- Temat:  Sprawozdanie z wykonania budŜetu za I półrocze 2008 r.  
Na tym zamykam XXIII sesję rady w obecnej kadencji. Jest godz. 13:05. Dziękuję 
wszystkim za przybycie i za rzeczową dyskusję. Na tym protokół zakończono. 
Protokół sporządzono w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach. Jeden dla 
Burmistrza drugi dla rady.   
 
 
 
 
 
 
Protokołowała:                                                                                     Przewodniczący   
GraŜyna Dudzik                                                                          Rady Miejskiej w Gniewie 
                                                                         
                                                                                                            Janusz Karzyński  

                                                         
 


